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Dear *|FNAME|*,

It's the August 2021 edition of ONCAT News! In this edition:
 

Explore Fair, Consistent, and Transparent: A Short Guide on Assessing
Transfer Credits in Ontario. This new document has been designed especially
for faculty members, department chairs, and others who make transfer-related
decisions at postsecondary institutions.
 
Catch a short sneak peek from the ONTransfer.ca Team on our upcoming
centralized course syllabi resource.
 
Learn about (then pass along!) the open call for our Postsecondary Research
Fellowship position, which closes on October 25, 2021!

THE TRANSFER ASSESSMENT GUIDE

A new ONCAT resource
for faculty, department chairs,
and others upholding a seamless,
transparent, and student-centred
transfer process.

In a well-functioning transfer
environment, students who transfer
should not face barriers.

But for most postsecondary students in
Ontario, there are significant challenges
related to transfer. Transfer students
may spend more time than direct-entry
students completing their studies.
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And a significant numberof these students do not graduate, period (Walters, Brown,
Perekh, Reynolds,and Einmann, 2021).
 
Faculty and academic departments play a vital role in this process. These subject-matter
experts assess transfer credit and make determinations about course equivalencies
between two or more postsecondary institutions. And yet, despite this important role, many
faculty members have shared that they do not receive guidance on how to make these
decisions (Missaghian, 2021).
 
In response, ONCAT consulted transfer advisors, faculty members, and other key
personnel to create guidelines for assessing credit. Now, in Fair, Consistent,
and Transparent, we provide a starting point for faculty members, department chairs,
and others who wish to ensure that their decision-making process is indeed student-
centred and grounded in principles of equity. Throughout, we provide common elements
to consider that can be adapted to fit the needs of a particular department or discipline.
The guide also includes principles of credit assessment, guidelines for making credit-
assessment decisions, and other information relevant to this important process.
 
We hope that these guidelines are useful, and we welcome your feedback
for future iterations.Together, let’s improve the transfer experience for all!
 

Read or Download the Guide!

https://oncat.ca/en/news/fair-consistent-and-transparent-short-guide-assessing-transfer-credits-ontario
https://oncat.ca/sites/default/files/media-files/snapshot_-_postsecondary_borrowing_patterns_.pdf
https://oncat.ca/sites/default/files/media-files/exploring_university_faculty_perceptions_on_transfer.pdf
https://oncat.ca/sites/default/files/media-files/fair_consistent_and_transparent_-_english_-_final-compressed.pdf
https://oncat.ca/sites/default/files/media-files/fair_consistent_and_transparent_-_english_-_final-compressed.pdf
https://oncat.ca/en/news/fair-consistent-and-transparent-short-guide-assessing-transfer-credits-ontario
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ONTRANSFER.CA UPDATES

Through our ongoing conversations with our many postsecondary partners,
the ONTransfer.ca team has identified the need to create a centralized course syllabi
resource to support students and institutions.

During this initial stage, ONCAT will be collecting links and ‘how-to’ syllabi retrieval
instructions so the team can create a new resource page on ONTransfer.ca.

We look forward to the launch of this new resource—and to institutions’ ongoing support
for transfer students in Ontario!

FUNDING DEADLINE REMINDER

ONCAT is seeking a Postdoctoral Research Fellow to establish a research program
focusing on transfer and articulation in Ontario. This is an excellent opportunity
for an early career researcher looking to make an impact on both PSE research and policy
and forge new networks in the PSE sector.

ONCAT Postdoctoral Fellowship awards are valued at $45,000 per year, for terms
up to two years, and are tenable at Ontario postsecondary research institutions.
The deadline for applications is October 25, 2021.

Please pass this opportunity along to any early-career researchers in your network
who may be looking to advance current knowledge of transfer in Ontario and complement

https://ontransfer.ca/index_en.php
https://ontransfer.ca/index_en.php
https://oncat.ca/en/funding-postdoctoral-research-fellowship
https://oncat.ca/en/funding-postdoctoral-research-fellowship
https://oncat.ca/en/funding-postdoctoral-research-fellowship
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ONCAT’s existing research plan.
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Follow us!

Ontario Council on Articulation and Transfer
180 Dundas St. West, Suite 1902
Toronto, Ontario  M5G 1Z8
Tel: (416) 640-6951 | Fax: (416) 640-6959 
www.oncat.ca | communications@oncat.ca

Student looking to transfer? Visit ONTransfer.ca

ONCAT is funded by the Government of Ontario.

If you no longer wish to receive emails please unsubscribe
Update preferences
Forward to a friend

ONCAT privacy policy

Bonjour *|FNAME|*,

Voici les nouvelles du CATON du mois d’août 2021! Dans cette édition :

Explorez le document Équité, uniformité et transparence – Guide abrégé
sur l’évaluation des transferts de crédits en Ontario. Ce nouveau document
a été conçu spécialement pour les membres du corps enseignant, les directeurs
de département et les autres personnes qui prennent les décisions relatives
au transfert dans les établissements postsecondaires.
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L’équipe d’ONTransfer.ca vous présente un aperçu de notre prochaine ressource
centralisée de plans de cours.
 
Découvrez (et faites circuler!) l’appel de dossier de candidature pour notre poste
de chercheur boursier en éducation postsecondaire, qui prendra
fin le 25 octobre 2021!

LE GUIDE D’ÉVALUATION DES TRANSFERTS

Une nouvelle ressource du CATON
pour les membres du corps
enseignant, les directeurs de
département et les autres personnes
chargées de faire respecter
un processus de transfert intégré,
transparent et centré sur l’étudiant.

Dans un environnement de transfert
opérationnel, les étudiants
ne devraient rencontrer aucun
obstacle à leur transfert.

Pourtant, la plupart des étudiants
de niveau postsecondaire en Ontario

sont confrontés à d’importantes difficultés liées au transfert. Les étudiants
effectuant un transfert peuvent mettre plus de temps à achever leurs études
que les étudiants inscrits directement, et un plus grand nombre d’étudiants transférés
n’obtiennent pas leur diplôme (Walters, Brown, Perekh, Reynolds et Einmann, 2021).
 
Les départements des facultés et universités jouent un rôle crucial
dans ce processus. Ces experts évaluent les transferts de crédits et prennent
des décisions sur les équivalences de cours entre deux ou plusieurs établissements
postsecondaires. Pourtant, malgré ce rôle important, de nombreux membres
du corps enseignant ont indiqué ne pas avoir reçu de directives sur la façon
de prendre de telles décisions (Missaghian, 2021)
 
Par conséquent, le CATON a consulté des conseillers en transfert, des membres
du corps enseignant et d’autres membres du personnel essentiels pour élaborer

https://oncat.ca/fr/nouvelles/equite-uniformite-et-transparence-guide-abrege-sur-levaluation-des-transferts-de-credits
https://oncat.ca/fr/nouvelles/equite-uniformite-et-transparence-guide-abrege-sur-levaluation-des-transferts-de-credits
https://oncat.ca/sites/default/files/media-files/snapshot_-_postsecondary_borrowing_patterns_.pdf
https://oncat.ca/sites/default/files/media-files/exploring_university_faculty_perceptions_on_transfer.pdf
https://oncat.ca/sites/default/files/media-files/exploring_university_faculty_perceptions_on_transfer.pdf
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des directives sur l’évaluation des crédits. Notre guide Équité, uniformité
et transparence offre un point de départ aux membres du corps enseignant,
aux directeurs de départements et autres personnes souhaitant s’assurer
que leur processus décisionnel est bel et bien centré sur l’étudiant et fondé
sur des principes d’équité. Tout au long de ce guide, nous fournissons des éléments
communs à prendre en compte qui peuvent être adaptés aux différents besoins
d’un département ou d’une discipline.
 
Le guide comprend également les principes de l’évaluation des crédits,
des directives d’évaluation des crédits ainsi que d’autres informations
relatives à cet important processus.
 
Nous espérons que ces directives seront utiles et nous vous invitons à nous faire
part de vos commentaires pour les itérations futures. Ensemble, améliorons
l’expérience de transfert pour tous!
 

MISES À JOUR DU SITE ONTRANSFER.CA

Grâce à nos conversations continues avec nos nombreux partenaires
postsecondaires, l’équipe de ONTransfer.ca a relevé le besoin de créer une
ressource centralisée de plans de cours pour soutenir les étudiants
et les établissements.

Au cours de cette étape initiale, le CATON recueillera des liens et des directives
pratiques pour la récupération des syllabus afin que l’équipe puisse créer
une nouvelle page de ressources sur ONTransfer.ca.

Nous attendons avec impatience le lancement de cette nouvelle ressource – et nous
nous réjouissons du soutien continu des établissements aux étudiants
en transfert en Ontario!

RAPPEL SUR LA DATE LIMITE

Lisez ou téléchargez le guide!

https://oncat.ca/sites/default/files/media-files/equite_uniformite_et_transparence-compressed.pdf
https://oncat.ca/sites/default/files/media-files/equite_uniformite_et_transparence-compressed.pdf
https://ontransfer.ca/index_fr.php?
https://ontransfer.ca/index_fr.php?
https://ontransfer.ca/index_fr.php?
https://oncat.ca/fr/nouvelles/equite-uniformite-et-transparence-guide-abrege-sur-levaluation-des-transferts-de-credits
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Le CATON est à la recherche d’un chercheur boursier postdoctoral pour mettre
sur pied un programme de recherche axé sur le transfert et l’articulation
en Ontario. Il s’agit d’une excellente occasion pour un chercheur en début
de carrière qui souhaite avoir une incidence sur la recherche et les politiques
en matière d’éducation postsecondaire et créer de nouveaux réseaux
dans ce secteur.

Les bourses postdoctorales du CATON sont évaluées à 45 000 $ par année,
pour des périodes allant jusqu’à deux ans, et sont valides dans les établissements
de recherche postsecondaire de l’Ontario. La date limite de présentation
est le 25 octobre 2021.

Nous vous invitons à transmettre cette occasion à tout chercheur en début
de carrière de votre réseau qui pourrait chercher à faire progresser
les connaissances actuelles sur le transfert en Ontario et à compléter le plan
de recherche existant du CATON.

Partager Tweet Partager Email

Suivez nous!

Conseil pour l'articulation et le transfert - Ontario
180, rue Dundas ouest, bureau 1902
Toronto (Ontario) M5G 1Z8
Tél.: 416 640-6951
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Téléc.: 416 640-6959
www.oncat.ca
communications@oncat.ca

Vous êtes un étudiant qui souhaitez un transfert? Aller à ONTransfer.ca

CATON est financé par le gouvernement de l'Ontario.

Si vous ne souhaitez plus recevoir ce courriel, prière de se désabonner
Mettre à jour les préférences
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